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1. Opening en mededelingen  

De Voorzitter van Diagned, Maurice Verdaasdonk, opent de vergadering en heet iedereen 

van harte welkom. Het bestuur is verheugd over de grote belangstelling van de leden voor 

de bijeenkomst.  

 

2. Verslag ledenvergadering 30 januari 2015 

Het verslag van de vorige vergadering wordt besproken. Er is een vraag over de voortgang 

van het verpakkingendossier. Marie-Hélène Schutjens meldt dat Diagned, Nefemed en 

Firevaned begin januari een brief aan het Kennisinstituut Duurzaam verpakken hebben 

gestuurd. Daarop is nog geen antwoord gekomen. Voorlopig hoeft Diagned dus geen actie te 

ondernemen. Het punt zal in de volgende ALV terug komen.  

 

3. Benoeming Voorzitter  

Maurice Verdaasdonk heeft tijdens de vorige ledenbijeenkomst al aangekondigd dat hij 

Abbott en het bestuur gaat verlaten. Het bestuur draagt Esther de Rooij voor als Voorzitter. 

De leden ondersteunen deze benoeming. Esther bedankt Maurice voor zijn bijdrage aan 

Diagned gedurende zijn voorzitterschap van bijna 4 jaar. Esther dankt de leden voor het 

vertrouwen en stelt zich kort voor. Esther werkt al vele jaren bij Roche Diagnostics, sinds 

twee jaar als Director Business Development. Ze geeft aan vanuit drie kernwaarden invulling 

te willen geven aan het voorzitterschap: verbinding, overtuigingskracht en passie. 

Belangrijkste thema is en blijft: het aantonen en over het voetlicht brengen van de 

meerwaarde van laboratoriumdiagnostiek voor de zorg en de patiënt en het bewerkstelligen 

van een gezond klimaat voor IVD. Zeker nu de markt sterk onder druk staat is dat eens te 

meer belangrijk. Esther hoopt dat samen met het bestuur en de leden te kunnen doen.  

 

4. Waarde IVD  

Esther de Rooij presenteert het project dat Diagned is opgestart, en waarbij voorbeelden 

van meerwaarde van IVD’s worden verzameld. Daarvoor is input van de leden nodig. Het is 

de bedoeling deze voorbeelden uit te (laten) werken en vervolgens te communiceren als dat 

nodig of wenselijk is. Diagned heeft daartoe een bepaald format ontwikkeld, zowel in het 

Nederlands als in het Engels, omdat het belangrijk is dat input van de leden zo veel mogelijk 

uniform wordt aangeleverd. Dit format zal op korte termijn onder de leden worden 

verspreid. Esther doet een dringend beroep op de leden om voorbeelden aan te leveren en 

daarbij dit format te gebruiken.  

Daarnaast zal een communicatiewerkgroep worden opgestart, die zich zal buigen over een 

aantal zaken, zoals het koppelen van de voorbeelden van de leden aan het door Diagned 

ontwikkelde message house en de actualiteit, het leggen en onderhouden van contacten 

andere partijen (zoals de NVKC) en het strategisch uitdragen van voorbeelden. De leden 

zullen de week na de ALV informatie ontvangen; ook op de website zal e.e.a. te vinden zijn.  

 

5. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  

Er zijn geen vragen meer. Esther sluit de formele vergadering en kondigt de sprekers aan: 

Marc Thelen, directeur van het SKML, spreekt over wat SKML doet anno 2015 en wat SKML 

en de leden van Diagned voor elkaar kunnen betekenen. Steven Lugard, CEO van 

Performation, is verhinderd, maar een collega van hem, Max Houtzager, spreekt over de 

problematiek rond de berekening van de kostprijzen van laboratoria en de effecten daarvan 

op de tarieven voor de laboratoria.  


